

8th May, 2017

H.E. António Guterres

安东尼奥 古特雷斯阁下

Secretary-General United Nations New York, NY 10017 USA

Dear Mr. Secretary-General, 尊敬的秘书长先生:

I am pleased to confirm that *AamiCO Investment Co,. Ltd* supports the ten principles of the Global Compact on human rights, labour, environment and anti-corruption. With this communication, we express our intent to implement those principles. We are committed to making the Global Compact and its principles part of the strategy, culture and day-to-day operations of our company, and to engaging in collaborative projects which advance the broader development goals of the United Nations, particularly the Millennium Development Goals (Sustainable Development Goals (SDGs)). *AamiCO Investment Co,. Ltd* will make a clear statement of this commitment to our stakeholders and the general public.

我荣幸的确认*深圳阿密可投资有限公司*支持全球契约关于人权,劳工,环境和反腐的十项基本原则。通过这次的沟通,我们表达我们愿意实施这些原则的意愿。我们致力于使全球契约及原则成为我们公司的战略,企业文化和公司日常运营的一部分,并且致力于参与促进联合国发展目标(可持续发展)的合作项目。*深圳阿密可投资有限公司*将向我们的利益相关方和公众作出关于这个承诺的明确声明。

We recognize that a key requirement for participation in the Global Compact is the annual submission of a Communication on Progress (COP) that describes our company's efforts to implement the ten principles. We support public accountability and transparency, and therefore commit to report on progress within *one year* of joining the Global Compact, and *annually* thereafter according to the Global Compact COP policy. This includes:

我们认识到,参加全球契约组织的一个关键要求是每年提交描述我们公司努力实施十项原则的进展情况的汇报(COP)。我们支持公共责任和透明度,因此致力于在加入全球契约组织后一年内以及此后每年均根据全球契约COP政策报告进展的情况。这包括:



A statement signed by the chief executive expressing continued support for the Global Compact and renewing our ongoing commitment to the initiative and its principles. This is <i>separate</i> from our initial letter of commitment to join the Global Compact.
由首席执行官签字的声明,表明继续支持全球契约及重申我们对倡议及其原则的持续承诺。这是独立于我们加入全球契约的最初承诺书。
A description of practical actions (i.e., disclosure of any relevant policies, procedures, activities) that the company has taken (or plans to undertake) to implement the Global Compact principles in each of the four issue areas (human rights, labour, environment, anti-corruption).
公司为实施全球契约原则在四个相关领域(人权、劳工、环境、反腐)所采取的实际行动(比如公开相关的任何政策,工作流程及采取的行动)或者是要进行的计划。
A measurement of outcomes (i.e., the degree to which targets/performance indicators were met, or other qualitative or quantitative measurements of results).
实施结果(比如目标/绩效指标的实现,或者是其它定性或者定量的测量)

Sincerely yours, 顺颂商祺!

Name Mr. Yunhu (William) Zhao CEO AamiCO Investment Co,. Ltd



Description of Practical Actions to imple,emt to Global Compact prinicles in each of the following four issue areas:

公司为实施全球契约原则在以下四个方面将采取的行动:

Human Rights

人权

Labour

劳工

Environment

环境

Anti - corruption

反腐

Human Rights

人权

深圳阿密可投资有限公司尊重和维护国际公认的各项人权,绝不参与任何漠视与践踏人权的行为。

ShenZhen AamiCO Investment Co,.Ltd respects and maintains internationally recognize human rights, and will never participate any of disregarding and abusing human rights.

Labour

劳工

深圳阿密可投资有限公司承认劳资集体谈判的权利,并维护员工结社的自由。并且坚决消除各种形式的强迫劳动。

ShenZhen Aamico Investment Co,. Ltd recognizes the rights of collective bargaining negotiations and maintains the freedom of assoication. However, will absoutely eliminate al forms of forced labour.

深圳阿密可投资有限公司坚决直接废除童工,并且坚决杜绝任何有用工与行业方面歧视的行为。

ShenZhen AamiCO Investment Co, Ltd absoutley abolishes child labourdirectly and resolutely eliminates any discriminatory behavior of employed and industry.



Environment 环境

深圳阿密可投资有限公司带着使命感主动承担保护环境的责任,开发并运营一个大数据精准搜索平台。这是一种信息数据和相关的领先智慧技术的全球共享模式。在技术上以一个主体引擎牵引群集式全球智慧协作引擎,无差别地汇聚全球真实信息数据,以及人普世价值文化与人类真实生活价值信息。对自互联网产生以来的假数据猖獗的情况进行根本性的纠正。使用新的科技手段结合大数据工具使人们进一步认清事实真相。同时使信息数据作为个人资产价值最大化,向人类提供最有价值精准信息数据,以热爱人类的伦理方式引领价值导向。共建共利共赢,为人类的共同命运谋幸福!

Shenzhen AamiCO Investment Co., Ltd. with a sense of mission to take the initiative to take responsibility for the protection of the environment, the development and operation of a large data accurate search platform. This is a global sharing model of information data and related leading intelligence technologies. Technically with a main engine to pull the cluster of global intelligence collaboration engine, no difference to gather the world of real information data, since the Internet since the fake data rampant situation of the fundamental correction. The use of new scientific and technological means combined with large data tools to enable people to further understand the truth. While maximizing the value of information data as a personal asset, providing the most valuable accurate information data to human beings, leading the value orientation by loving human ethics. Build a total of win-win situation, for the common mankind of human happiness!

Anit - Corruption

反腐

阿密可投资有限公司反对各种形式的贪污,包括勒索和行贿受贿。并且坚持透明,开放,公开,公证建立平等,透视暗箱操作,也包括腐败行为。

Shenzhen AamiCO Investment Co,. Ltd is opposied to various of corruption, including extortion and bribery. Any insist on transparency, openess, notarization to establish equality, prespective black box operations, including corruption.



A measurement of outcomes

实施结果

深圳阿密可投资有限公司以"为人类带来真价值"为自己的使命,以"成为全球独一无二的精准数据百科平台"为愿景,从创建公司的第一个十年内成为全球可信赖值得尊敬的精准属性数据百科指南平台。回归本性真实,通过事实透明加强互信重建信仰;透明,开放,公开,公证;透视暗箱运营包括腐败现象。让人类行为走向更理性,更科学,从而少走弯路。

ShenZhen AamiCO Investment Co,.Ltd to "bring real value for mankind" for their own mission to "become the world's unique platform for accurate data encyclopedia" as the vision, from the creation of the company's first decade to become a trusted world worthy of respect Transparent, open, public, notary; perspective black box operations, including corruption, the phenomenon of corruption, transparency and openness. So that human behavior to a more rational, more scientific, and thus less detours.

2017.6.27